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Protokół Nr XXXVI/18 

z XXXVI sesji Rady Gminy Janów 

z dnia 11 października 2018 roku  

 

W dniu 11 października 2018 r. na stan 15 Radnych w sesji uczestniczy 10, nieobecny- 

Czesław Hniedziejko, Adam Hościłowicz, Marcin Kieżel, Wacław Raczkowski oraz Ryszard 

Szacki. Ponadto udział biorą: Wójt Gminy Pan Czesław Jan Kiejko, Skarbnik Gminy Pani 

Dorota Bohdan, Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski oraz goście zgodnie z załączonymi 

listami obecności. 

 

Obradom przewodniczy Przewodniczący Rady Gminy Pan Antoni Rymarski. 

Protokolantka – Marta Muklewicz 

Miejsce posiedzenia Rady – sala konferencyjna w Urzędzie Gminy w Janowie. 

Czas trwania obrad: 10.17 – 11.15 

 

1. OTWARCIE SESJI. 

 

 Obrady otworzył Pan Antoni Rymarski – Przewodniczący Rady Gminy. Serdecznie 

powitał Radnych oraz pracowników gminy. Stwierdził, że na stan 15 radnych, w sesji 

uczestniczy 10, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

2. PRZYJĘCIE PORZĄDKU OBRAD. 

 

 Prowadzący obrady Pan Antoni Rymarski odczytał porządek dzienny sesji, jak w 

zawiadomieniu. Zapytał, czy będą propozycje zmian w porządku obrad. Sekretarz Pan Jerzy 

Pogorzelski wniósł o wykreślenie z porządku sesji punkt 9 jako: „uchwała w sprawie 

uchwalenia Statutu Gminy Janów”. 

Następnie porządek obrad został odczytany i poddany pod głosowanie. Za przyjęciem 

porządku obrad głosowało Radni opowiedzieli się jednogłośnie. 

 

1.  Otwarcie sesji. 

2.  Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja z pracy komisji stałych. 

4. Informacja z pracy Wójta Gminy Janów. 



5. Interpelacje i zapytania Radnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Janów na 2018 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od nieruchomości na 2019 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od środków transportowych na 2019 r. 

9. Informacja o oświadczeniach majątkowych osób zobowiązanych do ich złożenia. 

10. Przyjęcie protokołu z XXXV sesji Rady Gminy. 

11. Wolne wnioski 

12. Zamknięcie sesji. 

 

3. INFORMACJA Z PRACY KOMISJI STAŁYCH. 

 

Informacja z pracy komisji stałych Rady Gminy przedstawił Pan Antoni Rymarski. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

4. INFORMACJA Z PRACY WÓJTA GMINY JANÓW. 

 

Informację przedstawił Wójt Gminy Janów Pan Czesław Jan Kiejko. Poinformował, co 

działo się między sesjami. Ogłoszony został przetarg na budowę przedszkola w Janowie. 

Wpłynęło 5 ofert. Pierwsza oferta na 5200 mil zł i 5 lat gwarancji, druga oferta 5190 mil zł i 7 

lat gwarancji i trzecia oferta na 6200 mil zł i 7 lat gwarancji. Po ocenie druga oferta wygrała o 

0,086 punktu z ofertą trzecią. Oferta trzecia przegrała ze względu 5 letni okres gwarancji 

pomimo rozbieżności cenowej około 1 mil zł. Przetarg ten został unieważniony. Zostanie 

ogłoszony kolejny przetarg ale musimy jeszcze uzyskać akceptację przedłużenia terminu 

realizacji do grudnia 2019 roku.  

Kolejna sprawa to przystanki autobusowe w Jasionowej Dolinie. Były one wykonane z 

tworzywa sztucznego i były one notorycznie niszczone. Teraz zostały wykonane z blachy i 

wyglądają całkiem okazale.  

Następna sprawa to remont wzniesienia w Studzieńczynie. Pojawiła się tam niespodzianka w 

postaci pokładu torfu, który należy usunąć i uzupełnić żwirem. Konieczne było również 

wykonanie obejścia sieci wodociągowej. Pozostałe inwestycje na terenie gminy Janów idą w 

dobrym kierunku. Systematycznie spotykamy się z inspektorami i kierownikami budowy i na 

razie nie przewidujemy opóźnień.  

Razem z Panem Przewodniczącym Rady byliśmy ostatnio w Zelwie w celu uzgodnień 

dotyczących transgranicznego projektu miękkiego. Goście z Zelwy byli u nas w ubiegła sobotę 



i razem z naszym ekspertem przygotowywaliśmy projekt wniosku, który należy złożyć do 

końca października 2018 roku. Projekt będzie dotyczył organizacji 95-lecia  OSP Janów, 

doposażenia chóru. Wartość przetargu to 60 tyś. Euro do podziału między gminę Janów i 

Zelwę.  

Kolejna sprawa to wniosek Wydziału Kryminalnego KPP w Sokółce w sprawie zapytania 

radnego Bochenki, Pani Maksimczyk i Ostaszewskiego. Zostały przygotowane materiały 

dotyczące sprawy i zostały przekazane do Komendy Powiatowej Policji w Sokółce.  

 

5. INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH. 

 

Radny Gminy Pan Alfred Turel zapytał czy asfalt Sitkowo-Ostra Góra jest położony. 

 

Wójt Gminy Pan Czesław Jan Kiejko udzielił odpowiedzi że tak już jest tam asfalt. 

 

Radny Gminy Pan Alfred Turel zapytał ile warstw asfaltu jest położonego 

 

Wójt Gminy Pan Czesław Jan Kiejko odpowiedział że jest jedna warstwa ale pod asfaltem 

jest ułożony destrukt i na razie to wystarczy 

 

6. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIAN W BUDŻECIE GMINY JANÓW NA 

2018 R. 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy Pani Dorota Bohdan zanim przeszła do zmian w budżecie 

Gminy na 2018 r. poinformowała, ze wpłynęło pismo z Regionalnej Izby Obrachunkowej do 

Wójta Gminy Janów i Rady Gminy Janów odnośnie historii Naszych poprzednich uchwał z 

XXXV sesji Rady Gminy Janów gdzie podejmowane były dwie uchwały „zmiany w budżecie 

gminy Janów na 2018 r. oraz zmiany WPF Gminy Janów na lata 2018-2028”. RIO w Białystoku 

poinformowało, ze te dwie uchwały zostały przeznaczone do rozstrzygnięcia nadzorczego. 

Rozstrzygnięcie nadzorcze odbyło się 24 września 2018 r., stalownictwo było nieobowiązkowe, 

ale postanowiliśmy z Wójtem oraz z Przewodniczym Gminy że jednak ktoś z Gminy powinien 

reprezentować, także Skarbnik pojechała na to posiedzenie. RIO miało zastrzeżenia do Naszych 

uchwał, ze są one podjęte z naruszeniem prawa jeżeli chodzi o spełnienie wskaźnika 

dotyczącego zadłużenia Naszej gminy. Po argumentach ze strony Skarbnik RIO 

poinformowało, że opinia zostanie wydana pozytywnie z zastrzeżeniami.  



 Następnie Skarbnik poinformowała jakie zmiany zostały przygotowane na sesję 

odnośnie zmian w budżecie gminy Janów na 2018 rok. 

1. Wprowadzono do budżetu dotację z PUW - zwrot części wydatków wykonanych w ramach 

funduszu sołeckiego w 2017 roku  

2. Zwiększono dochody z tytułu opłaty  za zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych  

3. Zwiększono wydatki na zakup tablic  związanych z oznaczeniem miejscowości kolonijnych  

4. Zwiększono wydatki na składki na PFRON  

5. Wprowadzono wydatki w Szkołach Podstawowych na opłacenie wkładu własnego 

budżetu  dotyczącego projektu "Umiem pływać".  

6. Zwiększono wydatki na zakup usług konserwacji oświetlenia ulicznego  

7. Zwiększenie dotacji na przeprowadzenie wyborów samorządowych w 2018 roku - 

zwiększenie dotyczy środków na wypłatę diet dla członków komisji  

8. Zmniejszono środki z UE na dofinansowanie inwestycji termomodernizacji budynku 

komunalnego w Janowie. Różnicę w wysokości 14 436 zł pokryto środkami 

własnymi   budżetu.  

9. Zwiększono wkład budżetu gminy na wypłatę stypendium socjalnych dla uczniów.  

10. Wprowadzono dotację dla OSP na zakup sprzętu ratownictwa pożarowego jako 1% 

dofinansowania do ogólnej dotacji przyznanej z Ministerstwa Sprawiedliwości.  

11.Zwiększono dotację z PUW na wypłatę zryczałtowanych dodatków energetycznych  w IV 

kwartale 2018 roku.  

12.Zmniejszono dotację z PUW na wyposażenie szkół w podręczniki, materiały edukacyjne i 

ćwiczeniowe.   

Wobec braku uwag odczytany został projekt uchwały nr XXXVI/223/18 w sprawie 

zmian w budżecie gminy na 2018 rok, który został poddany pod głosowanie. Za podjęciem 

uchwały Radni opowiedzieli się jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVI/223/18 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok jest 

załącznikiem do protokołu. 

 

7. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PODATKU OD NIERUCHOMOŚCI NA 2019 

R. 

 

 Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski. Poinformował, iż 

stawki podatku od nieruchomości członkowie komisji podjęli decyzję o przyjęciu stawek 

maksymalnych jak wynika z obwieszczenia Ministra Finansów, z wyjątkiem stawki od 



budynków zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej i od budynków pozostałych 

ustalono wzrost o 1,6% w stosunku do stawek z roku ubiegłego.  

Następnie Sekretarz Pan Jerzy Pogorzelski odczytał projekt uchwały Nr XXXVI/224/18 

w sprawie określenia stawek w podatku od nieruchomości na 2018rok. Za przyjęciem uchwały 

Radni opowiedzieli się jednogłośnie.  

Uchwała Nr XXXVI/224/18 w sprawie określenia stawek w podatku od nieruchomości na 

2019 rok jest załącznikiem do protokołu. 

 

8. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PODATKU OD ŚRODKÓW 

TRANSPORTOWYCH NA 2019 R. 

 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski. Poinformował, iż 

stawki podatku od środków transportowych członkowie komisji postanowili podnieść o 1,6%, 

z tym, że tam gdzie są stawki maksymalne ogłoszone przez Ministerstwo Finansów to zostają 

maksymalne, natomiast te stawki, które były niższe niż maksymalne a rozbite w oparciu o 

liczbę osi dopuszczalnej masy całkowitej oraz w zależności od rodzaju zawieszenia albo innych 

systemów zawieszenia to te stawki zostaną zwiększone o 1,6% i zaokrąglone do pełnych 

złotych. 

W dalszej kolejności został odczytany projekt uchwały Nr XXXVI/225/18 w sprawie 

określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych na 2019 rok. Za 

przyjęciem uchwały Radni opowiedzieli się jednogłośnie.  

Uchwała Nr XXXVI/225/18 w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od 

środków transportowych na 2019 rok jest załącznikiem do protokołu.  

 

9. INFORMACJA O OŚWIADCZENIACH MAJĄTKOWYCH OSÓB 

ZOBOWIĄZANYCH DO ICH ZŁOŻENIA. 

 

Informację o oświadczeniach majątkowych osób zobowiązanych do ich złożenia 

przedstawił Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski.  

Informacja jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

 

10. PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z XXXV SESJI RADY GMINY. 

 



 Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwag do protokołu z ostatniej sesji nie 

wniesiono. Wobec powyższego przeprowadzono głosowanie. Za przyjęciem protokołu z 

XXXV sesji Rady Gminy Radni opowiedzieli się jednogłośnie. 

 

11. WOLNE WNIOSKI. 

 

 Przewodniczący Rady Pan Antoni Rymarski zabrał głos mówiąc, iż jest to ostatnia sesja 

Rady Gminy przed końcem kadencji i w związku z tym podziękował Radnym Pracownikom 

Urzędu Gminy Skarbnikowi Gminy Pani Dorocie Bohdan i Sekretarzowi Gminy Panu Jerzemu 

Pogorzelskiemu oraz obsłudze Rady Gminy za współpracę.  

Następnie głos zabrał Wójt Gminy Pan Czesław Jan Kiejko dziękując Radnym Gminy 

Janów za 4 lata współpracy.  

 

12. ZAMKNIĘCIE SESJI. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Pan Antoni 

Rymarski zamknął XXXVI sesję Rady Gminy. Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

    Protokolantka       Przewodniczący Rady Gminy 

Marta Muklewicz              Antoni Rymarski 

 

 


